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一,    题    目:        早测亚健康和及时整体调理早测亚健康和及时整体调理早测亚健康和及时整体调理早测亚健康和及时整体调理 
   
         主讲人:        陈忠良教授 

 
时    间:       5月 22 日 2011年 10:00am-12:00noon  

   
         地    点:        剑桥中国文化中心           (781)788-8558  
                              411 Waverley Oaks Rd  # 2 Suite 214 Waltham MA 02452  
 
 
 
 
 
 
 二,    题    目:   未雨绸缪未雨绸缪未雨绸缪未雨绸缪---有效地规划学业和人生有效地规划学业和人生有效地规划学业和人生有效地规划学业和人生 
                              
         主讲人:        Tim Zheng, MIT Class of 2011, Founder & CEO of BrainGenie 
  
         时    间:        6月 5 日 2011年 10:00am-12:00noon  
   
         地    点:        剑桥中国文化中心           (781)788-8558  
                              411 Waverley Oaks Rd  # 2 Suite 214 Waltham MA 02452  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Topic: Effective Planning: The Key Tool to Get In and Succeed 
at Top Colleges and Reach their Full Potential 
Chinese parents are widely admired for their dedication to their children's education. 
However, having a "map" can making the task much clearer and easier. 
In this talk, MIT senior Tim Zheng will share lessons and experiences that he hopes will 
help you achieve your goals much more easily. There will be three sections to this 
presentation: 
* what the top collages really offered --and not just for book smarts 
* detailed walk through of Tim's own college application to MIT/Stanford 
* what really matters in college admissions 
Speaker: Tim Zheng, MIT Class of 2011, Founder & CEO of BrainGenie.com 
Tim double majored in Mathematics with Computer Science and Finance at MIT, and 
will be starting at Citadel Group, a hedge fund in Chicago, after graduating in June. Tim 
graduated from Phillips Academy, Andover, where he qualified three times for the USA 
Math Olympiad; previously, Tim represented Massachusetts on the National 
MATHCOUNTS team. 
During MIT, Tim has interned at investment bank Goldman Sachs, BCG, and several 
hedge funds . He also founded BrainGenie.com, an comprehensive math learning website 
for both average and advanced students. Its curriculum integrates the world's the best 
math programs and contests, and covers both math fundamentalists and challenging 
problem-solving. Once launched in June, BrainGenie.com will be the most 
comprehensive math learning system in the world, with over 2,500 video lessons and 
60,000 practice problems. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



主讲人： 陈忠良教授 
DR. LEON Z. CHEN (MD., MS.) 
时间: Sunday, May 22, 2011 
10:00am—12:00pm 
地点: 剑桥中国文化中心 
Cambridge Chinese Culture Center 
411 Waverley Oaks Rd # 2 
Suite 214 
Waltham MA 02452 
票价：免 

亚原中山医科大学公共卫生学院副院长，流行 

病教研室主任。现为加拿大安大略省卫生厅临 

床评价科学研究所任职，并创建了加拿大正康® 

健康(Wellness)与功效营养(Nutraceutical)科学 

研究院。 从事医学及效果评估研究30 余年， 

对现代医学治疗和自然医学治疗， 以及二者的 

有机结合有广泛深入的研究和独到的见解。 

近10 年来，陈教授更致力于这方面的实践工 

作，给无数慢性疾病的病患，如糖尿病、心脑 

血管疾病、肿瘤、类风湿性关节炎、过敏、哮 

喘、自身免疫性疾病、肥胖、长期便秘等等， 

带来了巨大的意想不到的改善与帮助，赢得了 

广泛的赞誉。近年来，应邀奔波于美国、加拿 

大、中国大陆、台湾、香港等地，进行演讲和 

座谈，广受欢迎。 

我们非常荣幸地邀请到陈忠良教授来到大波 

士顿地区给关心健康问题的华人进行“亚健康管 

理”讲座，热忱欢迎大家踊跃参加。 
 
 
 
   
   
   
   


